

Title (en)
Electrical connector

Title (de)
Elektrischer Steckerverbinder

Title (fr)
Connecteur électrique

Publication
EP 0698948 A1 19960228 (DE)

Application
EP 95113139 A 19950822

Priority
DE 9413755 U 19940826

Abstract (en)

The plug connector (10) has at least one contact element (30). The connector has two free end regions. One is formed on the plug side as a pin (32) or sleeve. The other end region (36) is on the terminal side for connection to an electric lead connection. The connector has at least one insulating body (40) with at least one hole through which the contact element (30) at least partly passes. A housing (12) surrounds the insulating body. An earth plate (54) has at least one hole through which the contact element (30) passes. The plate (64) is conductively connected to the housing (12) or is freely accessible from outside the housing. A sleeve capacitor (50) with electrically conductive inner and outer surfaces (58, 62) is plugged onto the contact element (30). The inner surface (58) is conductively connected to the contact element. The outer surface is conductively connected to the earth plate (64). An elastically deformable, electrically conductive element (52) is provided between the contact element and the capacitor inner surface. Near the capacitor, the contact element has a constant cross section. The deformable element (52) is a sleeve whose two ends have different sized cross sections. One (54) of these ends lies on the contact element (30). The other end (56) lies flat on the inner surface of the capacitor. The contact element has a radial thickened part (34) between the plug side and the terminal side. One end (70) of the capacitor (50) is directed towards this thickened part (34). An insulating plate (72) between the end (70) and the thickened part (34) has a hole such that the earth plate (64) is brought into non conductive connection with the contact element (30). The other end (74) of the capacitor is directed towards a projection (82) of an insulator (84).

Abstract (de)

Ein elektrischer Steckverbinder (10) besitzt mehrere Kontaktelemente (30), die auf ihrer Steckseite als Stift (32) oder Buchse ausgebildet sind. Die Kontaktelemente (30) besitzen auf ihrer zum Anschließen an eine elektrische Leitungsverbindung ausgebildeten Anschlußseite einen sie (30, 36) umgebenden, als Hülse ausgebildeten Kondensator (50). Zwischen Kondensator (50) und Kontaktelement (30) ist ein elastisch verformbarer Elementkörper (52) in Form einer Hülse vorhanden, deren beide Endbereiche (54, 56) im Querschnitt unterschiedlich groß ausgebildet sind. Der eine (54) dieser Endbereiche (54, 56) liegt am Kontaktelement (30, 36) und der andere (56) dieser Endbereiche (54, 56) liegt flächig an der Innenfläche (58) des Kondensators (50) jeweils elektrisch leitend an. Das Kontaktelement (30, 36) besitzt im Bereich des Kondensators (50) einen konstanten Querschnitt. Eine radiale Verdickung (34) ist am Kontaktelement (30) ausgebildet, die zwischen der als Stift (32) oder Buchse ausgebildeten Steckseite und der den Kondensator (50) aufweisenden Anschlußseite vorhanden ist. Gegen diese Verdickung (34) ist der Kondensator (50) mit seinem einen Endbereich (70) ausgerichtet. Zwischen diesem Endbereich (70) und der Verdickung (34) ist eine elektrisch isolierende Platte (72) mit einem Loch so vorhanden, daß die Erdungsplatte (64) in keine elektrisch leitende Verbindung mit der Verdickung (34) und damit mit dem Kontaktelement (30) zu bringen ist. Der Kondensator (50) ist mit seinem anderen Endbereich (74) gegen einen Vorsprung (82) eines Isolierkörpers (84) ausgerichtet. <IMAGE>

IPC 1-7

H01R 13/719

IPC 8 full level

H01R 13/719 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 13/719 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 2826458 A1 19790104 - DAINIPPON TORYO KK [JP], et al
- DE 4219806 A1 19931223 - CANNON ELECTRIC GMBH [DE]

Citation (search report)

- [A] FR 2394903 A1 19790112 - BUNKER RAMO [US]
- [A] FR 2368161 A1 19780512 - BUNKER RAMO [US]
- [A] DE 4219806 A1 19931223 - CANNON ELECTRIC GMBH [DE]
- [A] US 3181044 A 19650427 - DUNCAN WILLIAM C W
- [A] GB 1255109 A 19711124 - ITT [US]

Cited by

CN101867127A; EP1191644A1; FR2814287A1

Designated contracting state (EPC)

DE DK FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9413755 U1 19941110; DE 59504052 D1 19981203; EP 0698948 A1 19960228; EP 0698948 B1 19981028

DOCDB simple family (application)

DE 9413755 U 19940826; DE 59504052 T 19950822; EP 95113139 A 19950822